
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde på Østerbyskolen 

Tirsdag d. 30. april kl. 16.30-20.00 
Ordstyrer: Johnny 
Referent: Heidi 
Afbud: Cecilie, Martin Boye 
Dagsorden: 

 

1. kl. 16.30 – 19.00 
Fælles bestyrelsesmøde med bestyrelsen 
fra Østerbyskolen 

Præsentationsrunde, rundvisning, fælles madlavning og 

fællesspisning. 

Vidensdeling og fælles drøftelser omkring gode tiltag fra 

egen bestyrelsen og en fremadrettet fælles 

indsats/opmærksomhedspunkter. 

11 juni får 6. klasse besked vedr. de kommende 7. 

klasser. 
 

Fælles indsats i samarbejde med Andst Børnecenter, 

Østerbyskolen og Skodborg Børnecenter: 

Elev-og dialogcentreret skole/hjemsamtaler. 

2. 19.00 – 19.20 
 Nyt siden sidst fra: 

 formanden 

 elevrådet  

 dagtilbud  

 SFO 

 skolen  

 ledelsen 

 lokalrådet 
 

Orientering/drøftelse 

Formanden: 

Johnny været til dialogmøde med de andre 

bestyrelsesformænd og udvalget for Skole og børn. 

Her blev ”barnets lov” præsenteret, endnu er intet 

fastlagt i forhold til kommunale retningslinjer m.m. Dette 

følger snarest. 

Skolelederen fra Bække skole præsenterede indsats vedr. 

trivsel. 

Drøftelse vedr. nationale test. 

Hørkram er en udfordring for de mindre enheder – er 

oplagt til de store enheder. 
 

Elevråd: 

Deltog ikke i dette møde. 

 
Dagtilbud: 
Arbejder meget mere temabasseret, hvilket skaber en 

mere rolig og lærerig hverdag for børn og voksne. 

En månedsplan sendes ud/hænges op i forhold til emne, 

fokusord, sange som forbindes med temaet, lege osv. 

Det fungerer godt og vi har fået meget mere ro og trivsel 

i børnehaven. 

 



 
I april 2025 vil der blive afholdt Bazar for ansatte i skole, 
SFO og dagtilbudspersonalet. Her er det meningen, at de 

enkelte enheder skal stille med emner til vidensdeling – 

som evt. andre enheder kan vælge at gøre brug af. 

Børnehaven stiller i den forbindelse med ”Temaplanen”, 

da vi både lokalt og på forvaltningsniveau har fået stor 

ros for denne. 
 
SFO: 

Førskolen er kommet godt i gang i SFO lokalerne, og det 

fungerer fint sammen med de andre SFO børn, som 

møder ind om eftermiddagen. 

Der er mange ture ud af huset, og børn og voksne nyder 

det. 

Store og lilleklub er et hit for børnene – en anderledes 

måde at være i SFO på. 

Der opfordres til, at der er lidt mere fokus på deciderede 

aktiviteter for drengene – evt. mere brug af sløjdlokalet. 

 
Skolen: 

Er på nuværende tidspunkt godt i gang med 

skole/hjemsamtalerne. 
 
Temadag vedr. ordblinde elever d. 25.4, hvor 6. klasses 

eleverne overtog undervisningen. Både personale og 

elever havde en god dag. 
 

Fagfordelingen er på plads, og lærerne giver snarest 

besked herom. 

Vi er så småt begyndt at kigge på skemaerne for det 

kommende skoleår. 

 
Ledelsen: 
Samarbejdet fungerer super godt, og Helle har fundet sig 

godt tilrette med et kontor i børnehaven. Via dette tiltag 

er hun mere synlig i hverdagen for børn, forældre og 

personale. 
 

Lokalrådet: 

Intet nyt. 
 
   
 



 

3. 19.20 – 19.30 
Opfølgning vedr. fotograf 
 

                       
 Orientering/drøftelse/ beslutning 

Haaber Foto er stadig den billigste. 

Har sænket prisen lidt og kan lige præsentere et andet 

udvalg. 
I alt 6 forskellige firmaer er blevet kontaktet i forhold 
priser m.m. 

4. 19.30– 19.45 
Bus og ringetider for kommende 
børnecenterår 
 

 
Orientering/drøftelse 

Vi er nødt til at ændre ringetiderne, idet vi ellers får alt 

for lang ventetid for busbørnene. Dette er vi nødsaget til, 

idet der nu skal afleveres børn i Skodborg, Østerbyskolen 

og på Grønvangskolen. Vi forventer, at dette er 

gældende de kommende 2 år, indtil eleverne går ud af 

Grønvangskolen. Derefter skal det ”kun” passe imellem 

Skodborg og Østerbyskolen. 

 

Samtidig søger vi samtykke ved bestyrelsen omkring 

kortere skoledag for indskolingen – som allerede 

praktiseres på mellemtrinnet. 

Det betyder, at eleverne får 2 timer mindre om ugen – 

som til gengæld ”veksles” til 2 lektioner med dobbelt 

lærerbemanding. 

 

Vi sender en særskilt skrivelse ud omkring nye ringetider, 

samt en skrivelse ud til busbørnene.  

Bestyrelsen godkendte ovenstående. 

 
 

5. 19.45 – 19.55 
Tilsyn og tiltag i børnehaven  
 
               

Orientering/drøftelse 
                                           

Forvaltningen har som noget nyt indført uanmeldte 

besøg/tilsyn i kommunen. 

I august måned fik Heidi, da hun havde overtaget 

ledelsen af dagtilbud og SFO, et uanmeldt besøg i 

børnehaven. 

Mødet resulterede i en vurdering ”Utilstrækkeligt” 

Med sparring fra den kommunale konsulent og i 

samarbejdet, begyndte en målrettet indsats i 

børnehaveregi. 



 

Vi er enige om, at der har været en meget stor 

udskiftning i personalegruppen samt andre udfordringer i 

børnehaven – udfordringer som har påvirket alle. 

 
1. februar startede Helle som ny daglig leder af 

børnehaven og dagtilbud, og vi fik endnu en uanmeldt 

besøg i starten af april – her fik vi vurderingen 

”Tilstrækkeligt” med pil opad. 

 

Alle arbejder målrettet med at udvikle vores børnehave i 

den rigtige retning, især med udgangspunkt i 

forældresamarbejdet. 

Vi er på vej i den rigtige retning 

6. 19.55- 20.00 
Evt. 

 
Orientering/drøftelse 

Bestyrelsesmøde i maj, rykkes frem til d. 21.5 – idet 

Heidi tager på ferie d. 27.5 

 


